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Minnesanteckningar från PRO Jakobsbergs månadsmöte den 14 september 2023 kl. 

14.00 i SMU-gården i Jakobsbergskyrkan, Järfälla. 

 

Lottförsäljning av lottringslotter gjordes av Mona B och Gill N sålde PRO-lotter under mötets 

gång. 

 

§ 38 Öppnande och välkomna 

Ordföranden Bo Johansson öppnade mötet och hälsade drygt 70 medlemmar varmt 

välkomna till dagens månadsmöte. Bo J gav info om sommarens många aktiviteter, berättade 

sedan om innehållet i dagens möte, Eva Ullberg och Jakobsbergs centrum. Viktigt med bra 

service för äldre, men det är en tuff ekonomi i äldrenämnden. Förslag från PRO om 

trygghetsboende i posthuset, naturbro för människor och arbetsgrupp/cirkel om Jakobsbergs 

centrum. Anmäl er till Hans Holmberg, avrundade Bo J. 

 

§ 39 Dagordning .............................................................................................................. se bilaga 1 

 

§ 40 Minnesanteckningar  

Minnesanteckningar fördes av Gun-Marie Plate Karlsen 

 

§ 41. Nya medlemmar 

Diana B presenterade 20 nya medlemmar, Eva Eriksson, Anita Liljedahl, Peter Ulander, 

Lennart Stenberg, Kaija Peltonen, Håkan Strand, Cristina Strand, Samir Benjaro, Eva Wärn, 

Peder Norling, Gudrun Starkenberg, Christina Fogeby, Barbro Blomqvist, Maud Bel Mekki, 

Daniela Zofia Björklund, Anders, Marteleur, Per Möller, Bertil Johansson, Viviann Forsmark 

och Agneta Enbom Holz. Tre av dem var närvarande på mötet. Men alla fick varma 

välkomstapplåder. Gill N, Maud S, Bo J och Gun-Marie PK fick värvarlotter. 

 

§ 42. Allsång  

Bo R har ordnat allsångshäften som medlemmarna får till låns under allsången. Bo R 

presenterade också Bertil N medlem i Samspel som inbjöds att hålla i allsången när Bo R 

spelade gitarr. Några av alla sånger som sjöngs nämns här, ”Den första gång jag såg dig”, 

sjöngs som inledning, följt av ”Hälften så kär”, ”På festplatsen”, och som avslutning ”I natt jag 

drömde.” Men eftersom sångarglädjen stod högt i tak och det fanns tid så sjöngs också 

”Johnny Be Good” med stor emfas. Både Bo R och Bertil fick var sin ros. Bertil fick ytterligare 

en ros att ge till Anita F (ingår i Samspel) som hade vunnit stort i SM/friidrott under 

sommaren.  

 

§ 43.  Info 

a. Resor: Mona B berättade om en mycket trevlig resa som var den 8/9 till Bodatomtens 

Hantverksgården. Nämner att det kommer att bli en resa dit till våren igen. 24/10 blir 

det en Viltbordsresa med Eckerölinjen, och priset är 535 kr. 

b. Caféet: Gill N informerade om friluftsdagen 27/9 och Pub den 28/9 med anmälan till 

Gill. 

Gertrud informerade om bingo den 20/9, 11/10. 
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c. Friluftsdagen: Per-Åke O informerade om aktiviteter under friluftsdagendagen. 

Tävling i stövelkastning, kasta lasso och Bo J har också en promenad i centrum. Roger 

F och Bengt har en tipspromenad. 

d. Eddie Oliva: uppträder i FH Kallhäll den 1/10 informerade Bengt S. Två 

föreställningar finns det att välja på och biljetter kan köpas av Bengt.  

e. Jazzfestival: i Kallhäll den 14/10 informerade Bo J. 

 

§ 44. Pausgymnastik  

Siv S och Sigrid lyckades som vanligt få fart på medlemmarna med lite lättgympa.  

 

§ 45 Fika  

Tack till Laila G och kaffegruppen som bjöd på goda smörgåsar som alltid. 

 

§ 46 Info 

Hans H välkomnade Eva Ullberg kommunstyrelsens ordförande och benämner det som 

dagens höjdpunkt. 

Bo J informerade om föreningens engagemang för centrum, namninsamlingar, vandringar. 

Föreningens förslag på naturbro, trygghetsboende i posthuset och den studiecirkel som ska 

bildas. Varmt välkommen, sade Bo J och lämnade över ordet till Eva U.  

 

§ 47 Jakobsbergs centrum och Budgetläge 

Eva Ullberg tackade för inbjudan, hon blev glatt överraskad över att se så många personer i 

lokalen.  Eva U berättade att hon läst insändarna och våra föreningars inlägg om centrumet. 

Hon är också glad och positiv över det gensvar Järfälladagen gav, det sägs ha varit mellan 

25 000 – 30 000 personer som besökte centrum. Det märks att det var ett uppdämt behov av 

att träffas och det skapar stolthet att alla kunde mötas utan att det blev en uppdelning av vi 

och dem, säger Eva U. Så många olika arrangemang och många föreningar. PRO Jakobsberg 

och Kallhäll/Stäket var också representerat.  

Eva U utgår ifrån Jakobsbergslyftets – 9 punkter för ett levande centrum. Det finns att läsa på 

Järfälla hemsida.  

Många av medlemmarna fanns med när centrumet öppnades 1962, idag är centrumet i en 

nedåtgående spiral, sade Eva U. Många vill inte gå dit längre. Hög tid att börja jobbet – lyfta 

centrum.  

Det finns vakter i centrum och droghandel är borta, men naturligtvis har missbrukarna 

flyttat. Det är ganska okej i centrum men alla i lokalen anser att det är skräpigt på andra 

områden. Varför öppnas inte Falken – bion igen undrar någon? Eva U försäkrar att de har 

kontakt med Falken, men det blir dålig lönsamhet med endast bio. Kan man använda lokalen 

till bio, kultur, föreläsningar, dansuppvisningar etc.  Gamla simhallen är en prioritet att 

behålla, för föreningsverksamhet. När byggs kvarnen upp igen? Det finns inga sådana planer 

just nu, säger Eva. Trygghetsboende – inred gamla posthuset, också ett förslag från PRO. I 

Nordeas gamla lokaler kommer ett fritids och seniorträff att finnas i varsin lokal. Flera 

framför sin besvikelse på Citycon. Eva U kan inte svara för Citycon, men vi har uppmanat 

dem att ta armkrok med oss, säger Eva U.  

Ett nytt kommunhus är en nödvändighet. Men Eva U tror att bygget ligger 5 – 7 år bort. Då 

är det av absolut vikt att kommunhuset får finnas kvar i Jakobsberg och inte flyttas till 
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Barkarbystaden. Det är nog alla i rummet överens om.  

Hans H överräckte en ros som tack och önskade Eva U välkommen tillbaka. 

 

§ 48 Lottdragning 

Gill N, Maud S och Diana B ombesörjde lottdragningen. 

På entrébiljetten vinner. 70 och 11. 

På lottringslotterna vinner: 56, 98, 184, 82, 169, 4, 28, 91, 93 och 71. 

 

Ordföranden Bo Johansson tackade för dagen, och avslutade mötet 16.10.   

 

 Vid protokollet Justeras  

 

 

 ________________________________________   ________________________________________ 

 Gun-Marie Plate Karlsen   Bo Johansson 

 

 

Bilaga 1 (§ 39) Dagordning för månadsmötet torsdag 14 september 2023 (mejl 14 sep. 

2023)  

 

 


